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Delta Finance 
 

 

«Χρυσή Βίζα»: Σε ποιες περιοχές διπλασιάζεται το όριο. 
 
Στο κέντρο της Αθήνας, και στα βόρεια και νότια προάστια προσανατολίζεται η 
κυβέρνηση για την επιβολή ορίου 500.000 € για την εξασφάλιση άδειας 
παραμονής μέσω του προγράμματος «Χρυσή Βίζα». Σύμφωνα με πηγές της αγοράς, ο 
διπλασιασμός του ελάχιστου ύψους της επένδυσης, που σήμερα είναι 250.000 ευρώ, 
αναμένεται να επιβληθεί επίσης σε Θεσσαλονίκη, Μύκονο, Σαντορίνη, ενώ στην Αττική 
θα εξαιρεθούν τα ανατολικά και τα δυτικά προάστια, όπως επίσης και ο Πειραιάς. 
Παράλληλα, με το νέο καθεστώς είναι αρκετά πιθανό να επιτραπεί η εξασφάλιση άδειας 
και μέσω της αγοράς έως δύο ακινήτων (π.χ. αξίας 250.000 ευρώ έκαστο), αρκεί αυτά να 
βρίσκονται στο ίδιο ακίνητο. Σήμερα οι ενδιαφερόμενοι επενδυτές μπορούν να 
εξασφαλίσουν την άδεια παραμονής με την αγορά ακινήτων αξίας τουλάχιστον 250.000 
ευρώ, χωρίς κάποιον περιορισμό. Για παράδειγμα μπορούν να αποκτηθούν δύο, τρία ή 
και περισσότερα ακίνητα χαμηλότερης αξίας, αρκεί το άθροισμά τους να ξεπερνάει τα 
250.000 ευρώ. Αναφορικά με τον χρόνο εφαρμογής της αλλαγής στο πρόγραμμα, 
πληροφορίες κάνουν λόγο για παροχή ενός χρονικού περιθωρίου έως τις 30 Απριλίου 
2023 για την υπογραφή προσυμφώνων για αγορά ακινήτων, με βάση το σημερινό 
καθεστώς των 250.000 ευρώ. Στη συνέχεια θα παρέχεται περιθώριο έως τις 31/12/2023 
για την υπογραφή των οριστικών συμβολαίων αγοραπωλησίας, ενώ το ποσοστό της 
προκαταβολής θα πρέπει να είναι τουλάχιστον 10% της αξίας αγοράς του ακινήτου. 
Παράλληλα, αν για οποιονδήποτε λόγο δεν καταστεί εφικτή η ολοκλήρωση της αγοράς, 
τότε ο ενδιαφερόμενος επενδυτής θα μπορεί να υπογράψει προσύμφωνο για την αγορά 
κάποιου άλλου ακινήτου, ακόμα και μετά την 30ή Απριλίου, αρκεί να ολοκληρώσει την 
αγοραπωλησία έως το τέλος του 2023. Από την άλλη πλευρά εκτιμάται ότι ο 
διπλασιασμός του ορίου, θα αποκλείσει τους ξένους επενδυτές από την αγορά ακινήτων 
για επενδυτικούς σκοπούς. 

 

Newsletter Δεκέμβριος 2022 

Κερδίζει έδαφος το μοντέλο τηλεργασίας και γραφείου. 
 
Μια νέα κανονικότητα διαμορφώνει το υβριδικό μοντέλο εργασίας, μεταξύ γραφείου 
και κατοικίας, με τον βαθμό ψηφιακού μετασχηματισμού της παραγωγής και των 
υπηρεσιών να είναι αυτός που καθορίζει τις δυνατότητες των επιχειρήσεων να 
αυξήσουν το ποσοστό τηλεργαζόμενων στην Ελλάδα. Άλλωστε, σε ποσοστό 55%, οι 
επιχειρήσεις στη χώρα μας εκτιμούν ότι πλέον περισσότερα από τα μισά καθήκοντα 

των εργαζομένων μπορούν να υλοποιηθούν από απόσταση. Σύμφωνα με τον 
διευθυντή Τομέα Απασχόλησης και Αγοράς Εργασίας του ΣΕΒ, Χρήστο Α. Ιωάννου, 
διαπιστώνουμε πως δεν είναι δυνατόν, όλα τα επαγγέλματα και όλες οι θέσεις 
εργασίας να υπαχθούν σε τηλεργασία, με τον βαθμό ψηφιακού μετασχηματισμού της 
παραγωγής και των υπηρεσιών να είναι αυτός που στην πράξη αυξάνει τις 
δυνατότητες αυτές. Η τηλεργασία, τόνισε ο κ. Ιωάννου, συνεπάγεται διαφορετική 
οργάνωση της εργασίας και της διοίκησης και εφαρμόζεται σε παραλλαγές. 

 

«… Το 66,4% των Ελλήνων χρησιμοποιεί τις 
online υπηρεσίες του Δημοσίου. 
Η  η λ ε κτ ρ ο ν ι κή  υ π ο βο λ ή  τ η ς  
φ ορ ολ ογ ικ ή ς  δ ή λ ω σ η ς  ίσ ω ς  ε ίν α ι  
η  π ι ο  χ α ρ α κτ η ρ ισ τ ικ ή  π ε ρ ίπ τ ω σ η  
τ η ς  ε ξ  α π οσ τ ά σ ε ω ς  ε π ικ ο ιν ω ν ία ς  
τ ω ν  π ολ ιτ ώ ν  μ ε  δ η μ όσ ια  α ρ χ ή ,  μ ε  
μ όλ ις  1  σ τ ου ς  1 0  χ ρ ή σ τ ε ς  τ ο υ  
Δ ια δ ι κτ ύ ο υ  η λ ι κ ία ς  1 6 - 7 4  ε τ ώ ν  ν α  
υ π ο βά λ ε ι  ο  ίδ ι ος  η λ ε κτ ρ ον ικ ά  τ η  

δ ή λ ω σ ή  τ ου . .» .  
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Sea2Sea: Το mega project που παρακάμπτει τον Βόσπορο. 
 
Ένα στρατηγικής σημασίας έργο, που ενέχει τη δυναμική να καταστήσει την Ελλάδα 
βασικό εμπορευματικό και μεταφορικό hub στη Νοτιοανατολική Ευρώπη, είναι το 
ελληνοβουλγαρικό mega project Sea2Sea.Το διασυνοριακό έργο Ελλάδας-Βουλγαρίας 
«Sea2Sea» προβλέπει ουσιαστικά την ανάπτυξη ενός ευρωπαϊκού σιδηροδρομικού 
διαδρόμου που θα συνδέει τα λιμάνια της Θεσσαλονίκης, της Καβάλας και της 
Αλεξανδρούπολης, με τα αντίστοιχα της Μαύρης Θάλασσας (Μπουργκάς και Βάρνα) 
και του Δούναβη (Ρούσε).Η δημιουργία της σιδηροδρομικής παράκαμψης του 
Βοσπόρου, θα αναβαθμίσει σημαντικά τον αναπτυξιακό ρόλο της Βόρειας Ελλάδας 
δημιουργώντας έναν νέο σημαντικό εμπορευματικό διάδρομο στην Ευρώπη. Στο 
διακρατικό αυτό project, εντάσσονται επί ελληνικού εδάφους δύο από τα πλέον 
κομβικά έργα του Ανταγωνιστικού Διαλόγου που προωθεί η ΕΡΓΟΣΕ, υπό τη διοίκηση 
Χρήστου Βίνη.Πρόκειται για την κατασκευή της νέας σιδηροδρομικής γραμμής 
Θεσσαλονίκη – Τοξότες και την αναβάθμιση της γραμμής Αλεξανδρούπολη – Ορμένιο, 
έργα που αποτελούν τον κορμό της Ανατολικής Σιδηροδρομικής Εγνατίας, και τα οποία 
έχουν ήδη εισέλθει στη β΄ φάση της διαγωνιστικής διαδικασίας με τη μέθοδο του 
Ανταγωνιστικού Διαλόγου.Η κατασκευή της νέας Σιδηροδρομικής Γραμμής 
Θεσσαλονίκη – Τοξότες, προϋπολογισμού 1,68 δισ. Euro, αποτελεί το μεγάλο τμήμα της 
Ανατολικής Σιδηροδρομικής Εγνατίας, που θα συμβάλλει καθοριστικά στην ανάδειξη 
της χώρας μας σε διαμετακομιστικό κόμβο της Νοτιοανατολικής Μεσογείου.Με το εν 
λόγω έργο παραδίδονται σε λειτουργία 206 χλμ. νέας σιδηροδρομικής γραμμής με 
σηματοδότηση και ηλεκτροκίνηση. Ταυτόχρονα, θα συνδέει το υπό ανάπτυξη λιμάνι 
της Νέας Καρβάλης διασχίζοντας το ανατολικό τμήμα του Νομού Καβάλας και θα 
καταλήγει στην ευρύτερη περιοχή Τοξοτών Ξάνθης, όπου θα συνδέεται με το υπόλοιπο 
δίκτυο του Ο.Σ.Ε.  
 

Προαστιακός: Αντίστροφη μέτρηση για τη νέα γραμμή στη Δυτική Αττική. 
 
Στις 24/1/23 προγραμματίζεται η δημοπράτηση του Προαστιακού Σιδηρόδρομου 
Δυτικής Αττικής, το μεγαλύτερο σιδηροδρομικό έργο που έχει δημοπρατήσει ο ΟΣΕ 
εδώ και δύο δεκαετίες. Δύο μέρες αργότερα, θα αποσφραγιστούν οι φάκελοι των 
προσφορών. Το έργο θα εκτελεστεί στον υφιστάμενο κλάδο γραμμής και αφορά την 
αναβάθμιση της υπάρχουσας Σιδηροδρομικής Γραμμής Προαστιακού Σιδηροδρόμου 
Δυτικής Αττικής, τμήμα: Άνω Λιόσια – Νέος Σ.Σ. Μεγάρων έως τον Π.Σ. Μεγάρων (τμήμα 
έργου με δικαίωμα προαίρεσης). Το κόστος του έργου έχει εκτιμηθεί σε ποσό με ΦΠΑ 
132, 61 εκατ. ευρώ (ποσό χωρίς ΦΠΑ 106,95 εκατ. ευρώ).Η νέα γραμμή θα ξεκινά από 
τα Άνω Λιόσια, θα διασχίζει τον Ασπρόπυργο και την Ελευσίνα και θα τερματίζει στα 
Μέγαρα, με επτά νέους σταθμούς. Στόχος είναι να εξυπηρετεί και τις εγκαταστάσεις 
των ΕΛΠΕ Ασπροπύργου και Ελευσίνας, διευκολύνοντας τη μετάβαση των 
εργαζομένων στον μεγάλο αριθμό εταιρειών διανομής, αποθήκευσης και 
διαμεταφοράς προϊόντων που έχουν την έδρα τους δυτικά της Αθήνας. Ειδικότερα, το 
έργο αφορά στην κατασκευή νέας γραμμής μήκους 36 χλμ. στα δυτικά της Αθήνας, από 
τα Άνω Λιόσια μέχρι τον Σιδηροδρομικό Σταθμό Μεγάρων, εξυπηρετώντας τις 
κατοικημένες περιοχές Ασπροπύργου, Ελευσίνας, Λουτρόπυργου, καθώς και 
Νερακίου, Νέας Περάμου και Μεγάρων. Επιπροσθέτως, θα εξυπηρετεί και τις 
εγκαταστάσεις των ΕΛΠΕ Ασπροπύργου (BEA) και Ελευσίνας (BEE).Κατά μήκος της 
σιδηροδρομικής γραμμής προβλέπονται οι ακόλουθοι σταθμοί: ΕΛΠΕ Ασπροπύργου, 
Ασπροπύργου, Βαμβακιάς, Ελευσίνας, ΕΛΠΕ Ελευσίνας, Λουτρόπυργου, Νέας Περάμου 
και Μέγαρα (ως προαίρεση). 
 
 
 

                         Δεκέμβριος  2022 

https://www.kathimerini.gr/tag/proastiakos/
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Ρεκόρ παραγγελιών σε κινεζικά ναυπηγεία για νέα πλοία LNG. 
 
Η Κίνα εισχωρεί γρήγορα στην αγορά νεότευκτων δεξαμενόπλοιων υγροποιημένου φυσικού 
αερίου (LNG), διότι εκδηλώνεται πολύ ζωηρή ζήτηση από ντόπιους και ξένους πλοιοκτήτες για 
τα συγκεκριμένα εξειδικευμένα πλοία, άλλωστε, τα ναυπηγεία της Νοτίου Κορέας, τα οποία 
δεσπόζουν στην παγκόσμια σκηνή για τα συγκεκριμένα τάνκερ, έχουν πλήρως δεσμευθεί για 
αρκετά χρόνια. Συγκεκριμένα, στο πλαίσιο παραγγελιών για 163 νέα πλοία μεταφοράς 
υγροποιημένου φυσικού αερίου διεθνώς, το 30% καλύφθηκε από τρία ναυπηγεία, εκ των 
οποίων μόνον το ένα έχει εμπειρία επ’ αυτού του θέματος. Οι παραγγελίες για τα εν λόγω 
δεξαμενόπλοια στα κινεζικά ναυπηγεία τριπλασιάστηκαν, διότι οι Κινέζοι έμποροι φυσικού 
αερίου και όσοι εκμεταλλεύονται τέτοιους στόλους προσπάθησαν να εξασφαλίσουν την 
ομαλή μεταφορά του, ειδικά μετά την εκτίναξη των ναύλων ως αποτέλεσμα της ανατροπής 
στην παγκόσμια ροή ενεργειακού εφοδιασμού εξαιτίας της εισβολής της Ρωσίας στην 
Ουκρανία. Τα κινεζικά ναυπηγεία κέρδισαν φέτος 45 παραγγελίες δεξαμενόπλοιων LNG αξίας 
περίπου 9,8 δισ. δολαρίων, περίπου πέντε φορές περισσότερο από την αξία εκείνων του 2021, 
σύμφωνα με την εταιρεία δεδομένων του κλάδου της ναυτιλίας Clarksons Research. 

«..Οι ελλείψεις προσωπικού, οι αυξήσεις 
των μισθών και οι πτωτικές τάσεις που 
καταγράφονται στις καταναλωτικές 
δαπάνες εξωθούν βιομηχανίες και 
εταιρείες λιανικών πωλήσεων στα 
ρομπότ. Καθώς η τεχνολογία 
εξελίσσεται, το υποκατάστατο αυτό των 
εργατικών χεριών κερδίζει έδαφος και η 
παρουσία των ρομπότ αυξάνεται ραγδαία 
ακόμη και στα καταστήματα λιανικών 
πωλήσεων..» 

Συμμαχία Βρετανίας, Ιταλίας, Ιαπωνίας για νέο μαχητικό τζετ. 
 
Η Mitshubishi Heavy Industries από την Ιαπωνία, η BAE Systems από Βρετανία και 
η Leonardo από την Ιταλία συσπειρώνουν τις δυνάμεις τους για να κατασκευάσουν από 
κοινού ένα νέο μαχητικό αεροσκάφος με ορίζοντα το 2035. Το σχέδιο σηματοδοτεί την 
πρώτη φορά μετά τον Β΄ Παγκόσμιο Πόλεμο κατά την οποία η Ιαπωνία στρέφει το βλέμμα 
πέραν της παραδοσιακής συμμάχου της, ΗΠΑ, για μια σημαντική στρατιωτική 
συνεργασία. Ως ένα βαθμό η επιλογή της αυτή υποκινείται από την απροθυμία της 
Ουάσιγκτον να μοιραστούν την τεχνολογία. Η επί σειράν ετών φιλειρηνική Ιαπωνία 
ετοιμάζεται να αυξήσει τον αμυντικό της προϋπολογισμό περισσότερο από 50%, επειδή 
τρομοκρατήθηκε από την εισβολή της Ρωσίας στην Ουκρανία. Τέλος, αναφέρεται ακόμη 
πως ο βιομηχανικός όμιλος της IHI Corporation της Ιαπωνίας είχε ήδη συμφωνήσει πέρυσι 
να συνεργαστεί με τη βρετανική Rolls-Royce Holdings, ούτως ώστε να παρουσιάσουν από 
κοινού έναν κινητήρα μαχητικών αεροσκαφών. «Η ασφάλεια των περιοχών του 
Ατλαντικού ένθεν και ένθεν των ακτών του, καθώς και του Ινδικού και Ειρηνικού 
Ωκεανού, είναι αδιάσπαστη», υπογράμμισε ο πρωθυπουργός του Ηνωμένου Βασιλείου. 

Το δύσκολο στοίχημα της βιώσιμης μόδας. 
 
Σύμφωνα με την Παγκόσμια Τράπεζα, εάν η βιομηχανία της μόδας συνεχίσει την αναπτυξιακή 
της τροχιά, οι παγκόσμιες πωλήσεις ενδυμάτων θα μπορούσαν να αυξηθούν κατά 65% έως το 
2030. Σε αντίθεση με αυτό,  υπάρχει το εύρημα του Ινστιτούτου Hot or Cool, μιας ερευνητικής 
ομάδας για τη βιωσιμότητα με έδρα το Βερολίνο, ότι η επίτευξη περιβαλλοντικών στόχων από 
τον κλάδο της μόδας απαιτεί οι καταναλωτές να αγοράζουν μόνο πέντε νέα κομμάτια τον χρόνο. 
Οι προσπάθειες τώρα για την προώθηση της βιωσιμότητας περιλαμβάνουν τη χρήση 
υφασμάτων με μικρότερη επιβλαβή επίδραση, όπως το ανακυκλωμένο κασμίρι και το δέρμα 
που καλλιεργείται στο εργαστήριο, και την προώθηση της κυκλικής οικονομίας, όπως η αγορά 
μεταχειρισμένων κομματιών. Η κινεζική εταιρεία γρήγορης μόδας Shein, η οποία πουλάει 
ρούχα, όπως φανελάκια, για μόλις 5 δολάρια, ξεπέρασε πρόσφατα την Amazon ως η εφαρμογή 
με τις περισσότερες λήψεις. Έχει επικεντρωθεί στη χρήση υλικών και μεθόδων χαμηλότερης 
επίδρασης που παράγουν λιγότερες εκπομπές για είδη με τις μεγαλύτερες πωλήσεις, όπως η 
κατασκευή αθλητικών παπουτσιών από ανακυκλωμένα υπολείμματα, χρησιμοποιώντας 
πρακτικές παραγωγής χαμηλών αποβλήτων.  

Σεπτέμβριος  2021  Δεκέμβριος 2022  
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CNN: Αυτός είναι ο CEO της χρονιάς για το 2022. 
 
Το 2022 ήταν μια χρονιά που πολλές εταιρείες είδαν τη μετοχή τους να υποχωρεί. 
Όμως εκείνη της T-Mobile ενισχύθηκε περίπου 20%, όταν ακόμα και οι ανταγωνιστές 
AT&T και Verizon υποχώρησαν. Αυτός ήταν ένας από τους βασικούς λόγους για τους 
οποίους το CNN έδωσε στον επικεφαλής της εταιρείας κινητής τηλεφωνίας, τον Mike 
Sievert, τον τίτλο του CEO της χρονιάς. Η T-Mobile αξίζει τώρα περίπου 175 δισ. 
δολάρια, περισσότερα από την Verizon και την AT&T, που είναι και οι δύο μέλη του 
Dow Jones. O Sievert κέρδισε πολλούς άλλους υποψήφιους για τον τίτλο του CEO της 
χρονιάς, μεταξύ αυτών η Michele Buck της Hershey, η Vicki Hollub της Occidental 
Petroleum και ο Arvind Krishna της IBM. Πέρυσι, CEO της χρονιάς είχε στεφθεί ο 
Άλμπερτ Μπουρλά της Pfizer, ενώ οι προηγούμενοι νικητές ήταν ο  Marc Benioff της 
Salesforce, ο Brian Cornell της Target και ο Brian Niccol της Chipotle. Η εταιρεία 
συνέχισε να κερδίζει μερίδιο αγοράς σε βάρος των αντιπάλων της. Ξόδεψε επίσης 
περισσότερα χρήματα για αυξήσει την κάλυψη 5G στις ΗΠΑ και έχει κάνει μερικές 
αξιοσημείωτες συνεργασίες, συμπεριλαμβανομένης μιας με την SpaceX του Elon 
Musk, για να προσπαθήσει να κερδίσει περισσότερους πελάτες. 

 

Εκτοξεύθηκε στα 353 δισ. ευρώ ο τζίρος των ειδών πολυτελείας. 

Σύμφωνα με την εταιρεία συμβούλων Bain & Company, μόνο για καταναλωτικά 
είδη πολυτελείας οι πωλήσεις για το 2022 έχουν εκτοξευθεί στα 353 δισ. ευρώ 
παγκοσμίως. Ο κλάδος αναμένει να κλείσει τη χρονιά με δείκτη ανάπτυξης της τάξης 
του 15%. Πρόκειται για ποσοστό-ρεκόρ, το οποίο μάλιστα ξεπερνούν κατά πολύ οι 
μεγάλοι παίκτες της αγοράς. Η γαλλική αυτοκρατορία ειδών πολυτελείας LVMH, 
στην οποία ανήκουν παραδοσιακά εμπορικά σήματα, όπως οι οίκοι Dior και Louis 
Vuitton, οι σαμπάνιες Moët & Chandon και Veuve Clicquot, αλλά και εκλεκτοί οίνοι 
με ετικέτες όπως Chateau Cheval Blanc και Chateau d’ Yquem, καταγράφει αύξηση 
πωλήσεων κατά 28% στο εννεάμηνο του 2022. Ο μεγάλος ανταγωνιστής Richemont, 
με σήματα όπως Cartier, Montblanc και IWC, πηγαίνει εξίσου καλά, αυξάνοντας τον 
τζίρο του κατά 24% στην περίοδο Απριλίου-Σεπτεμβρίου 2022. Οσο για τον 
επικεφαλής του οίκου Moët-Hennessy, Φιλίπ Σάους, δηλώνει σε πρόσφατη 
συνέντευξή του ότι οι κορυφαίες σαμπάνιες έχουν ήδη πωληθεί και δεν μπορεί 
πλέον να καλύψει τη συνεχώς αυξανόμενη ζήτηση. Η αύξηση της ζήτησης για είδη 
πολυτελείας θα συνεχιστεί και το 2023, αλλά όχι με τον ίδιο ρυθμό.  

Τα νέα γερμανικά τρένα αναπτύσσουν ταχύτητα 400 χλμ. την ώρα. 
 
Στις αρχές Δεκεμβρίου οι Γερμανικοί Σιδηρόδρομοι (D.B.) παρουσίασαν το νέο (όπως 
και το όνομά του) τρένο υψηλής ταχύτητας Intercity Express 3 Neo, που 
πραγματοποίησε το παρθενικό του δρομολόγιο από τη Φρανκφούρτη προς την 
Κολωνία. Οι συρμοί εντυπωσιάζουν με τον υπερσύγχρονο σχεδιασμό αλλά και την 
ευρυχωρία τους. Σε μεγάλο βαθμό μοιάζουν με το προηγούμενο Intercity Express 3, 
που κυκλοφορεί από το 1997 και βασίζεται στην επιτυχημένη πλατφόρμα Velaro της 
Siemens. Ωστόσο έχουν βελτιωθεί πολλές λεπτομέρειες, όπως ο φωτισμός, η 
πρόσβαση στο Ιντερνετ και η δυνατότητα υποδοχής ατόμων με ειδικές ανάγκες. Από 
το 2024 το νέο ICE θα αξιοποιηθεί και σε διεθνή δρομολόγια, αρχικά με προορισμό 
τις Βρυξέλλες και το Αμστερνταμ. Οι τεχνικές προδιαγραφές του ICE Neo 3 του 
επιτρέπουν να αναπτύξει ταχύτητα έως 400 χιλιόμετρα την ώρα. 
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